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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 900-10/2015 
Datum:  10. 11. 2015 

 

ZAPISNIK 

10. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 10. 11. 2015, ob 18. uri, 
v veliki sejni dvorani Občine Brda 

 
 
Prisotni svetniki: Edbin Erzetič, Teja Jelina, Kostja Jelinčič, Oskar Kristančič, Silvan Peršolja, Boris Rožič, 
Karlo Passoni, Žarko Kodermac, Romana Velišček, Domen Drufovka, Boris Šfiligoj, Lilijana Kastelic, 
Aleš Simčič 
 
Opravičeno odsotni: Goran Simčič, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Damjan Birtič  
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Mateja Ambrožič, Beti Kumar, Dejan Rusjan, 
Mojca Treplak, Tatjana Gregorčič, Valter Kocina, novinarji  
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Zaradi odsotnosti podžupana Gorana Simčiča, sejo vodi 
podžupan Žarko Kodermac.  
 
Dnevni red : 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 9. redne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Obravnava predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Javnega 

sklada malega gospodarstva Goriške – prva obravnava 
5. Ukinitev zaznambe javne infrastrukture na področju kulture pri nepremičnini Hiša Kulture v 

Šmartnem na parc. Št. 1170 k.o. Šmartno 
6. Obravnava in sklepanje o Odloku o rebalansu proračuna Občine Brda za leto 2015 – 

skrajšani postopek  
7. Obravnava predloga Odloka o organiziranju in izvajanju javne službe socialnovarstvene 

storitve pomoč družini na domu na območju občine Brda – prva in druga obravnava  
8. Obravnava predloga sklepa o porabi presežka prihodkov nad odhodki Javnega zavoda 

Ljudska univerza Nova Gorica  
9. Pobude in vprašanja svetnikov 
10. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 9. redne seje  
11. Realizacija sklepov 9. redne seje  

 
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 13 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo. 
 

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 9. redne seje  
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 9. redne seje.  
 
Na zapisnik ni bilo pripomb. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 9. redne seje.  
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Ad 3. 
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan DNEVNI RED 10. redne seje.   
 

Na glasovanje je bil dan in soglasno potrjen predlagani DNEVNI RED 10. redne seje.   
 

Ad 4. 
 
Obravnava predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Javnega sklada 
malega gospodarstva Goriške – prva obravnava 
 
Obrazložitev poda Tatjana Gregorčič, predstavnica Mestne občine Nova Gorica.  
 
S predlaganim odlokom bi uskladili predmetno materijo z veljavno zakonodajo in specifiko 
delovanja javnega sklada kot medobčinskega sklada.  Potrebno je urediti tudi status zaposlenih in 
doreči kritje stroškov za delo Javnega sklada kot medobčinskega sklada. Z Odlokom o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega sklada malega gospodarstva Goriške se 
predlaga, da se uslužbenci Mestne občine Nova Gorica, ki opravljajo delo za Javni sklad zaposlijo 
na Javnem skladu, direktorja Javnega sklada pa se izbere preko javnega razpisa za poln delovni 
čas. 
 
Predlog odloka je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija.  
Predsednik Oskar Kristančič pove, da komisija na predlog odloka ni imela pripomb, saj je le-ta 
usklajen z veljavno zakonodajo. Pojavlja pa se bojazen, da bi večino sredstev zagotovili za 
delovanje sklada in manj za razvoj malega gospodarstva. Na vodstvo sklada apelira, da se bolj 
posveča obrtnikom in podjetnikom, saj le-ti prinašajo družbi in skladu nek dohodek.  
 
Župan Franc Mužič pove, da je šest občin ustanoviteljic JSMGG in da je potrebno razmišljati 
nekoliko širše. Javni sklad bo moral v prihodnosti odigrati vlogo še globlje. Kot županu mu ni vseeno, 
kaj se dogaja v nekem prostoru in če se že govori o razvoju gospodarstva, je potrebno o tem 
govoriti v globalu. V nadaljevanju pa je potrebno skupaj z javnim skladom narediti na tem področju 
nekaj več. Potrebno bo zagotoviti sredstva, da se bo v bodoče lahko reševalo podjetja, ki na žalost 
propadajo oz. podjetja, ki bi lahko boljše poslovala. Podjetja nimajo danosti oz. možnosti, da bi 
lahko uspešno poslovala naprej oz. ni možnosti, da bi se podjetja na novo ustanavljala.  
Javni sklad mora imeti neko večjo težo oz. boljše pogoje, da se bo lahko ohranilo in odprlo nova 
delovna mesta.  
 
Silvan Peršolja vidi to kot priložnost in ponovno predlaga izpeljavo postopkov za ustanovitev 
Komisije za gospodarstvo.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 
Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
ustanovitvi Javnega sklada malega gospodarstva Goriške v prvi obravnavi.  
 

Ad 5. 
 
Ukinitev zaznambe javne infrastrukture na področju kulture pri nepremičnini Hiša Kulture v 
Šmartnem na parc. Št. 1170 k.o. Šmartno 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
V letu 2013 je bil celoten objekt Hiše Kulture, na parc. št. 1170, 1171 in 1172 vse k.o. Šmartno s 
Sklepom o določitvi javne infrastrukture na področju kulture št. 622-03/2013-02 z dne 24.09.2013, 
razglašen za javno infrastrukturo na področju kulture, kar je bil pogoj za sodelovanje v projektu 
JAVNI RAZPIS ZA RAZVOJNE INVESTICIJE V JAVNO KULTURNO INFRASTRUKTURO (JR-ESRR-2013), ki ga 
je razpisalo Ministrstvo za kulturo. Omenjeni projekt s strani Občine Brda ni bil izpeljan.  
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V letu 2015 se je pojavila pobuda za zamenjavo oz. prodajo dela nepremičnine parc. št. 1170 k.o. 
Šmartno, ki je v lasti Občine Brda za del nepremičnine na parc. št. 1196 k.o. Šmartno, ki je v lasti 
družbe Atlantikum d.o.o.. Nepremičnina parc. 1170, k.o. Šmartno, ki je zaznamovana kot javna 
infrastruktura na področju kulture ne more biti predmet menjave oz. prodaje z osebo zasebnega 
prava. V kolikor želi Občina Brda nepremičnino prodati ali zamenjati z osebo zasebnega prava 
mora izbrisati zaznambo javne infrastrukture na področju kulture. 
  
Boris Šfiligoj sprašuje, kako bodo urejeni skupni prostori oz. sanitarije. 
 
Dejan Rusjan pojasni, da sanitarije v obeh objektih ostanejo v skupni rabi. Uporabljata jih lahko oba 
lastnika, to pomeni, da v Slikarski hiši ostanejo sanitarije v lasti sedanjega lastnika, ki jih bo dal v 
uporabo tako, kot je bilo do sedaj. V delu Hiše kulture ostanejo sanitarije v lasti Občine Brda in bodo 
prav tako na razpolago novemu lastniku z dogovorom.      
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 
1. S  tem sklepom se pri parc. št. 1170, k.o. 2281 Šmartno, ID znak: 2281-1170/0-0 (ID 3782710), ki je 

del stavbe Hiše Kulture v Šmartnem in je v lasti Občine Brda, ukinja zaznamba  javne kulturne 
infrastrukture na področju kulture. 

2. Nepremičnina iz 1. točke tega sklepa preneha imeti značaj javne kulturne infrastrukture na 
področju kulture. 
Na podlagi tega sklepa se v zemljiški knjigi  izbriše zaznamba javne kulturne infrastrukture na 
področju kulture pri nepremičnini iz prve točke tega sklepa. 

3. Ta sklep začne veljati takoj po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 

Ad 6. 
 
Obravnava in sklepanje o Odloku o rebalansu proračuna Občine Brda za leto 2015 – skrajšani 
postopek  
 
Glede predloga znižanja cene nepremičnine v k.o. Mirnik najprej poda obrazložitev Anita 
Manfreda.  
 
Dne, 26. 10. 2015 je bila izvedena javna dražba, na kateri je Občina Brda prodala samo en 
solastniški del na zemljišču parc. št. 1218 v k.o. Mirnik. Prijavili so se štirje dražitelji. Dražitelj je bil 
pozvan k podpisu pogodbe in postopek je bil izpeljan. Za vsa ostala zemljišča javna dražba ni bila 
uspešna. Vmes so se oglašali potencialni kupci, vendar do faze, ko se je javna dražba izvajala, še 
niso bili pripravljeni k njej pristopiti. Ponovno je bil opravljen ogled objektov in zemljišč, ki naj bi bili 
morebiti prodani na naslednji dražbi. Kot je razvidno iz gradiva je zemljišče in objekti, ki na njem 
stojijo, v zelo slabem stanju. Objekti se dobesedno rušijo. Smiselno bi bilo, da se zemljišče proda in 
zato se tudi predlaga znižanje cene nepremičnine.  
 
Borisa Šfiligoja zanima za kolikšen znesek je bila uspešno prodana nepremičnina.  
 
Beti Kumar pojasni, da je bila nepremičnina prodana za 4.086,00 EUR.  
 
Edbina Erzetiča zanima kaj je bilo in kaj ne prodano.  
 
Anita Manfreda ponovno pojasni, da je bil prodan samo solastni delež št. 1218 v  k.o. Mirnik.     
 
Romano Velišček zanima, kakšno je bilo zanimanje za nakup nepremičnin.  
 
Anita Manfreda pojasni, da je občina javno dražbo oglaševala na več različnih medijih; (občinska 
spletna stran, Renes nepremičninska agencija, državni portal dražbe.net in Primorske novice).  
Nekaj zanimanja je bilo prav za zemljišče in objekte za katere se predlaga znižanje cene.         
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 
1. Cena sklopa nepremičnin s parc. št. 1534, 1537/1, 1539, 1543/1, 1543/2 vse k.o. Mirnik se zniža za 
15% od cene, ki je bila določena na 1. neuspeli javni dražbi, ki je bila dne 26.10.2015, kar 
predstavlja izhodiščno ceno na 2. javni dražbi.   
 

Parcelna številka Katastrska občina in 
šifra katastrske 
občine 

Kvadratura 
 m2 

Izklicna cena 
V EUR 

1534, 1537/1, 1539, 
1543/1, 1543/2 

Mirnik, 2277 1.813 59.500,00 

 
2. Ta sklep velja takoj. 
 
 
Obrazložitev drugega rebalansa proračuna Občine Brda za leto 2015 poda Beti Kumar.  
 
Sedanji predlog rebalansa upošteva dejstva, ki ob pripravi proračuna ter kasneje prvega rebalansa 
niso bila znana ter zahtevajo spremembe in uskladitve prihodkovne in odhodkovne strani ter 
ponovno uravnoteženje prihodkov in odhodkov. Prihodki se povečujejo za 2,4 %, odhodki pa za 0,4 
%. 
 
Razlogi za pripravo drugega rebalansa proračuna:  

Sprememba višine dohodnine glede na spremembo zneska povprečnine (prvo polletje 525 
EUR, drugo polletje 519 EUR). Skupni nov izračun nakazila dohodnine v letu 2015 je 
predviden v višini 3.047.360 EUR, kar je za 351.049 EUR manj glede na leto 2014 oz. za 19.953 
EUR manj glede na rebalans I. za leto 2015. V letu 2015 bo Občina Brda prejela finančno 
izravnavo v višini 259.936 EUR, kar je za 75.308 EUR več sredstev glede na rebalans I. za leto 
2015. V skupnem znesku bo občina v letu 2015 prejela 3.307.296 EUR (dohodnina in finančna 
izravnava), kar je za 55.355 EUR več sredstev glede na rebalans I. za leto 2015 ter za 91.113 
EUR manj sredstev kot v letu 2014. 

• Sprememba financiranja po virih za projekt Mrzlek - Ministrstvo za gospodarski razvoj in 
tehnologijo je sprostilo vsa sredstva za projekt Mrzlek, zato smo predvideli višje transferne 
prihodke s strani EU ter hkrati smo zmanjšali znesek zadolžitve za 130.942 EUR. 

• Prihodki od prodaje zgradb in prostorov so v rebalansu II. za leto 2015 predvideni v višini 
223.500 Eur in so v primerjavi z rebalansom I. za leto 2015 EUR višji za 81.500 EUR. Zaradi 
starosti stanovanjskega objekta v Vrhovlju pri Kožbani smo zmanjšali vrednost objekta za 15% 
) ter predvideli zamenjavo oz. prodajo dela nepremičnine na parc. št. 1170 k.o. Šmartno, ki 
je v lasti Občine Brda za del nepremičnine na parc. št. 1196 k.o. Šmartno (Slikarska hiša 
Šmartno), ki je v lasti družbe Atlantikum d.o.o.. Na prihodkovni strani smo predvideli prodajo 
dela hiše kulture Šmartno v vrednosti 92.000 EUR, na odhodkovni strani pa smo odprli novo 
postavko Slikarska hiša Šmartno, ki zajema nakup poslovnih stavb v višini 87.000 EUR.   

• Zmanjšanje prihodkov iz naslova prodaje stavbnih zemljišč v znesku 80.000 EUR za zemljišče v 
Gonjačah glede na negativno mnenje VS Šmartno ter Komisije za okolje in prostor. 

• Povečanje davka na promet nepremičnin za 60.000 EUR, glede na realizacijo do meseca 
septembra. 

• Zmanjšanje prihodkov iz naslova drugih najemnin: Zmanjšali smo prihodke od najemnin, ki 
zajema najemnino od premoženja (javna infrastruktura) dano v najem JP Vodovodi in 
kanalizacija, glede na to, da še ni podpisana skupna pogodba. Občina Brda je skupaj z 
ostalimi sosednjimi občinami imela sklenjeno pogodbo o oddaji javne infrastrukture v najem 
za obdobje štirih let (pretekla konec l. 2014). Pri podpisu nove pogodbe so nastale težave, 
saj ena občina še ni podpisala pogodbe, ki je osnova za izplačilo najemnine. Občina je 
samostojno sklenila pogodbo z JP, v kateri je določeno, da plačila veljajo kot akontacija, 
dokler ne bo podpisana nova pogodba med vsemi občinami. 

• Zaradi poteka usklajevanja, realizacija postavke za nakup stanovanja v višini 75.000 EUR v 
letošnjem letu ne bo realizirana. 

• Uskladitev posameznih postavk glede na realizacijo oz. predvidene stroške do konca leta 
2015. 

 



Stran 5 od 8 
 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme osnutek Odloka o rebalansu proračuna Občine Brda za 
leto 2015.  

2. Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Odloka o rebalansu proračuna Občine Brda za 
leto 2015.  

 
Ad 7. 

 
Obravnava predloga Odloka o organiziranju in izvajanju javne službe socialnovarstvene storitve 
pomoč družini na domu na območju občine Brda – prva in druga obravnava  
 
Obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
Dne 24.3.2015 je Center za socialno delo Nova Gorica Občino Brda z dopisom obvestil, da bo s 
1.1.2016 prenehal z izvajanjem socialno varstvene storitve pomoči na domu, saj zaradi omejitev na 
zakonodajnem področju ne zmorejo več uspešno zagotavljati takega razvoja pomoči na domu, ki 
bi sledil potrebam na terenu, poleg tega pa storitve v celoti ne izvajajo redno zaposleni, pač pa 
tudi zaposleni za določen čas preko programa javnih del, kar povzroča nestalnost, nestabilnost in 
slabšo kakovost storitev zaradi stalnih prekinitev, menjav neposrednih izvajalcev na domovih 
uporabnikov in vsakič znova usposabljanje novih zaposlenih, slednje veča tudi stroške storitve.  
Občinam predlagajo, da zagotovijo uporabnikom nespremenjeno in neprekinjeno izvajanje storitve 
pomoči na domu.  
S tem odlokom se skladno z novo zakonodajo definira organiziranost izvajanja javne službe 
socialnovarstvene storitve pomoč na domu, obliko izvajanja javne službe, upravičence, obseg in 
vrste storitev, način uveljavljanja pravice do pomoči na domu, določitev cene storitev ter 
oprostitve plačil storitve, vse na način, da se tudi po 1.1.2016 zagotovi kvalitetno in strokovno 
izvajanje programa.  
 
Predlog odloka sta obravnavali komisiji: Komisija za socialna vprašanja in Statutarno pravna 
komisija. 
 
Najprej poda obrazložitev predsednica Komisije za socialna vprašanja, Nadja Šfiligoj.   
 
V obrazložitvi poda, da predlagani odlok sledi potrebam uporabnikov z upoštevanjem visoke 
stopnje strokovnosti za zaposlene in da je izvajalec storitev organiziran kot redna dejavnost. To 
pomeni, da bo možno le strokovno zaposlovanje in da bo izvajalec pri iskanju zaposlenih upošteval 
le strokovno izobrazbo. Ljudje, ki naj bi delali z zelo občutljivimi osebami, naj bi imeli veliko energije, 
sočutja, strpnosti in poštenosti, kar je zelo pomembno, da od nekoga, ki ni tvoj sorodnik sprejmeš 
vse.  
Komisija je predlog odloka podprla tudi zato, ker omogoča dopolnjevanje storitev. Iz dosedanjih 
izkušenj pove, da so dosedanje storitve premalo, saj jih danes ljudje potrebujejo tudi v 
popoldanskem času. 
       
Zaradi vsega navedenega komisija predlaga, da se odlok sprejme v prvi in drugi obravnavi.  
 
Obrazložitev predloga odloka, ki ga je obravnavala Statutarno pravna komisija, poda predsednik 
Oskar Kristančič.  
 
Skupaj s Komisijo za socialna vprašanja in strokovnimi službami občinske uprave se je uskladilo 
vsebino odloka, ki je primeren za območje občine Brda in njene občane. Glede na razmere v 
občini prav tako kot Komisija za socialna vprašanja predlagajo, da se odlok sprejme v prvi in drugi 
obravnavi in da se tako s 1. 1. 2016 občanom omogoči nemoteno oskrbo.  
 
Romano Velišček zanima, kako je z nakupom dveh avtomobilov za ta namen.  
 
Beti Kumar pojasni, da je v rebalansu proračuna rezerviranih 5.000 EUR za nakup enega 
avtomobila, za drugi avtomobil pa ima sredstva rezervirana Center za socialno delo iz naslova 
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presežka iz treh let. Center naj bi bil sedaj v fazi nabave novega avtomobila, ki bi se nato prenesel 
na drugi zavod, kot sredstvo v upravljanju pri njih. 
Kar se tiče izbire izvajalca bo na občinski spletni strani objavljena namera o sklenitvi neposredne 
pogodbe, na razpis se bo lahko prijavil tisti, ki bo izpolnjeval razpisne pogoje.             
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 
1. V skladu z določili petega odstavka 79. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda, na 

predlog odloka v prvi obravnavi ni bistvenih vsebinskih pripomb.  
Ker bi besedilo odloka v drugi obravnavi bilo enako besedilu odloka v prvi obravnavi, 
Občinski svet Občine Brda sprejme odlok na isti seji tako, da se prva in druga obravnava  
predloga odloka združita.    

2. Ta sklep velja takoj. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 
1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o organiziranju in izvajanju službe socialnovarstvene 

storitve pomoč družini na domu na območju Občine Brda.  
2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 8. 

 
Obravnava predloga sklepa o porabi presežka prihodkov nad odhodki Javnega zavoda Ljudska 
univerza Nova Gorica  
 
Obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
Ljudska univerza Nova Gorica je pripravila Plan porabe presežka prihodkov nad odhodki v višini 
191.151,04 EUR ter z vlogo z dne 25. 9. 2015 zaprosila vse občine ustanoviteljice za soglasje, da se v 
letu 2015 in letu 2016 nameni za investicijsko vzdrževanje in materialne stroške. Sredstva v višini 
128.020,64 EUR bi ostala nerazporejena. Glede na to, da so v planu navedene okvirne vrednosti 
obstaja možnost, da bo pri realizaciji prišlo do manjših sprememb, saj so dejanske vrednosti odvisne 
od postopka javnega naročanja. Poleg tega bi bilo potrebno podrobnejša razmerja o načinu 
porabe presežka prihodkov nad odhodki, med občinami ustanoviteljicami Ljudske univerze Nova 
Gorica in Ljudsko univerzo Nova Gorica, urediti s pogodbo (npr. število oseb v posamezni skupini, 
poročanje občinam ustanoviteljicam o realizaciji programa,..). V letu 2015 in 2016 občine 
ustanoviteljice ne bodo javnemu zavodu zagotavljale dodatnih sredstev iz občinskih proračunih.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 
1. Javni zavod Ljudska univerza Nova Gorica, presežek prihodkov nad odhodki iz preteklih let v 

višini 191.151,04 EUR razporedi na naslednji način: 
- v letu 2015 v višini 20.900,20 EUR za materialne stroške in investicijsko vzdrževanje, 
- v letu 2016 v višini 42.230,20 EUR za materialne stroške in investicijsko vzdrževanje, 
- v višini 128.020,64 EUR – nerazporejena sredstva,  

      kot izhaja iz Plana porabe presežka prihodkov nad odhodki z dne 25.09.2015, ki je  
      priloga tega sklepa.  
2. Ta sklep začne veljati takoj. 
 

Ad 9. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Boris Šfiligoj 
Natančneje ga zanima kmetijsko zemljišče v vasi Vrhovlje pri Kožbani, parc. št. 1550 in 1551 obe k.o. 
Mirnik v velikosti 939 m2, ki v naravi predstavljata travnik in sadovnjak, na tem zemljišču pa stoji 
objekt.  
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Dejan Rusjan pojasni, da se dejansko objekt v resnici ne nahaja na parceli, kot je razvidno iz PISO-
ja. Objekt se nahaja na sosednji parceli, kjer je opravljena tudi geodetska izmera.  
 
Teja Jelina 
1. Pohvali odlično izpeljan protokolarni dogodek ob otvoritvi Vili Vipolže.  
2. V zvezi z migrantsko krizo jo zanima, kako je občina oz. štab civilne zaščite pripravljen na 

morebiten prihod beguncev na območje občine Brda.  
 
Lilijana Kastelic  
1. V kakšni fazi je postopek OPN Občine Brda.   
2. Na pristojnem inšpektoratu se je povečalo število prijav glede ureditve vasi Šmartno. Kaj je 

občina na temu že naredila, ali se inšpekcijske službe lahko oprejo na kakšen odlok? Prav bi 
bilo, da bi ureditev vasi Šmartno določal občinski odlok.  

 
Kostja Jelinčič 
Glede na odgovor, ki ga je dobil v zvezi s pločnikom Kojsko – Hum predlaga, da se pri pripravi 
proračuna za leto 2016 predvidi 5.000 EUR – 10.000 EUR za razlastitev dela zemljišča za ureditev 
pločnika, saj je tisti odsek zelo ozek in nevaren.  
 
Oskar Kristančič 
1. V vasi Medana se pojavlja problem parkiranja na občinski cesti skozi vas Medana, predvsem ob 

večjem obisku turistov in gostinskih lokalov. Predlaga, da se to uredi s cestnimi oznakami v 
Medani in pri okrepčevalnici Belvin na Plešivem.  

2. Obiskala ga je Darinka Sirk, ki vljudno vabi občinske svetnice in svetnike ter občinsko upravo na 
ogled hiše na »Furlanšču«, edine briške hiše v Brdih, v katero je bilo vloženih veliko občinskih 
sredstev.       

 
Silvan Peršolja 
1. Na koga naj se občani obrnejo, ko pride do raznih dogodkov na terenu in na Občini Brda ni 

prisoten vodja oddelka za okolje in prostor.  
2. Ponovno predlaga, da se čim prej ustanovi Komisija za gospodarstvo in se ne čaka na 

spremembo Statuta Občine Brda.  
 

Anita Manfreda pojasni, da je v 25. členu Statuta Občine Brda natančno določeno, katere 
komisije imenuje občinski svet. Postopek je predpisan, predloge zbira Komisija za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja in na njen predlog občinski svet komisijo potrdi. Potem pa so še 
druge komisije, ki jih predlaga župan. V tem primeru lahko trenutno Komisijo za gospodarstvo 
imenuje le župan.      

 
3. Praznovanje 1. novembra v Gonjačah – ob tem prazniku naj bi bila to osrednja prireditev v 

občini Brda. Zgledalo je, kot da je nastopajočih več kot obiskovalcev. Kultura do tega se je 
izgubila. Zelo pohvalno je, da na tej prireditvi nastopajo tudi otroci. To je edina vez, da se 
praznovanje le-tega prenese naprej na naslednjo generacijo. Meni, da bi morali odnos do tega 
in ostalih prireditev nekoliko spremeniti.     

 
Žarko Kodermac obrazloži, da je bila letošnja slovesnost v Gonjačah izpeljana v sodelovanju z 
ZTKMŠ Brda. Strinja se, da je bila udeležba res skromna.  
Apelira pa na vse svetnike in druge, ki so kakorkoli povezani z občino, da so soodgovorni in 
dolžni, da se udeležujejo vseh aktivnosti na področju občine Brda. Opaža, da so v občinskem 
družbenem življenju premalo prisotni.  

 
Boris Rožič 
Pohvali strokovne službe občinske uprave in izvajalca del, ki je letos izvajal košnjo ob občinskih 
cestah. Odlično je bilo pokošeno in urejeno.  
 
Karlo Passoni 
1. Podpira predlog Silvana Peršolje, da se čim prej uredi prometni režim v vasi Medana. Turistom in 

gostincem sicer to predstavlja velik pomen, za vaščane pa velik problem. Zato predlaga, da 
poskušajo vaščani sprejeti neko trajno rešitev. 

2. Brestje – ali je investicija zaključena?  
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Dejan Rusjan pojasni, da je bilo v vas Brestje že ogromno vloženega, vendar investicija v letošnjem 
letu ne bo zaključena.  Stanje se je normaliziralo.  
 
Edbin Erzetič 
V primeru, da se bo v Medani zarisalo cestne oznake predlaga, da se to uredi tudi pri gostilni pri 
»Peternelu«.     
 

Ad 10. 
 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 9. redne seje  
 
Edbin Erzetič  
V zvezi z odgovorom glede sanacije cestne luknje pri Peternelu, ki je nastala pri izvajanju del 
podjetja Telekom Slovenije d.d. sprašuje, kdo bo urgiral na Telekom Slovenije d.d., da se luknja 
sanira. Predlaga ogled na terenu.  
 
Romana Velišček 
Glede zagotovitve pediatra v Občini Brda sprašuje, ali so bili že opravljeni kaki razgovori.  
 
Anita Manfreda poda obrazložitev, da je občinska uprava to pobudo vzela na znanje in da se bo 
čim prej sestala z direktorico ZD-Osnovno varstvo Nova Gorica.    
 
Glede prometne ureditve v Medani je mnenja, da se to uredi z zarisom parkirišč in tako obdrži 
turiste in goste gostinskih objektov.    
 
Kostja Jelinčič 
Smatra, da njegova pobuda ni bila pravilno razumljena, zato prosi za dodatno obrazložitev. 
Občina Brda za prvega otroka, ki obiskuje vrtec plača 75% poletne rezervacije, med tem ko za 
drugega otroka pa starši plačajo 100% poletno rezervacijo.  
 

Ad 11. 
 
Realizacija sklepov 9. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 
Seja je bila zaključena ob 19.36 uri.  
 
 
     Zapisničarka                       Predsedujoči                   Direktorica občinske uprave  
 Mateja Ambrožič                      Žarko Kodermac                               Anita Manfreda 


